

Too Chill For Yoga 購物優惠 Shopping offer at Too Chill For Yoga

條款及細則:

- 1) 此優惠只適用於3香港客戶。
- 2) 此優惠不適用於公價貨品、指定商品及配件。
- 3) 每次單一交易只可享此優惠乙次,優惠使用次數不設上限。
- 4) 此優惠由即日起至 2025 年 8 月 30 日。
- 5) 優惠不適用於網上商店。
- 6) 請於收銀台出示已登入的 My3 App 頁面及指定優惠碼, 方可享此優惠。
- 7) 此優惠不可與其他折扣優惠同時使用,亦不可兌換現金。
- 8) Too Chill For Yoga 保留隨時更改及取消任何條款及細則的權利,或停止供應此禮遇而不作 另行通知。如有任何爭議,Too Chill For Yoga 保留所有及最終決定權。

Terms and conditions:

- 1) The offer is applicable to 3 Hong Kong customers only.
- 2) The offer is not applicable to fixed price items, specific items and accessories.
- 3) The offer can only be enjoyed once per single transaction and no limit for using the offer.
- 4) The offer is available from now until 30 August 2025.
- 5) This offer does not apply to online shop.
- 6) To enjoy the offer, customers must present their logged-in My3 App page and designated promo code at the cashier.
- 7) The offers cannot be used in conjunction with other promotions and discounts and cannot be exchanged for cash.
- 8) Too Chill For Yoga reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate these privileges without prior notice. In case of any dispute, Too Chill For Yoga reserves the final right of decision.